



Aika: 2.11.2021 Paikka: Otakaari 4, 02150
Espoo kello 15:00 Konetekniikan talo
Huone 203a

Läsnä: Lassi Mäkelä (puheenjohtaja)
Iiris Vuorialho (sihteeri)
Lotta Aalto
Ramzi el Geneidy
Leevi Koistinen
Anna Laaksonen
Juho Ojala (P 7.7)
Iiro Ristikankare
Jaan Rönkkö
Ilmari Oinonen (S 7.4)

S/P = saapui / poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
 - 1.1. Mäkelä avasi kokouksen ajassa 15:07.
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
 - 2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
 - 3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.
4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
 - 4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksytään raadin seuraavassa kokouksessa.
5. ILMOITUSASIAT
 - 5.1. Ojala muistutti muita kirjoittamaan Ruutiset-artikkelinsa ajoissa.
 - 5.2. Aalto ilmoitti, että kahvi on hyvää.
6. JÄSENASIAT
 - 6.1. Uudet jäsenet
 - Ville Kujanpää
 - Niilo Hänninen
 - Marta Cabello Gosálvez



Päätös: Hyväksytään ylläolevat henkilöt killan jäseniksi.

6.2. Raadin palaute

Raadille on tullut toive siitä, että Otaniemen kiltojen ja yhdistysten kesken järjestettäisiin fyysinen kojutyypinen haalarimerkkimyyntitapahtuma. Raati ei itse kykene tällaista suoraan järjestämään, mutta toive laitetaan eteenpäin Teekkarijaostolle, joka järjesti aiemmin syksyllä myös sähköisen merkkimyyntin. Kiitos palautteesta!

7. YLEISTÄ

7.1. Kuulumiskierros

Aalto: Suunnittelee muuttoa vuodenvaihteessa. Ei stressaa mikään.

Koistinen: Ei ole kipeä eikä enää suunnittele Puolihermannia, koska se meni jo.

Ristikankare: Aloitti tänään syksyn koulunkäynnin eikä ymmärrä kurssin nimeä.

Ojala: Eipä kummempaa. Sai lopulta tehtyä ig-postauksen raativirasta.

Tänään Ruutisten virkistyskokous.

Laaksonen: Odottaa KPP:ta, rentoa meininkiä.

Rönkkö: LVK:n vujuilla oli hyvä keikkaveto. Elämä on raatia ja bändiä.

Vuorialho: Yrittää pysyä aikataulujensa perässä ja on paljon hommia jotka yrittää hiipiä tehtäväksi.

el Geneidy: Syö jäätelöä. Menee illalla pitämään Teekkariperinneviikon alkupamaukseen rastia. KPP:sta tulee mukava opintomatka.

Mäkelä: Viime viikko oli hitsin kiireinen. Kandin ekaan palautukseen aikaa alle 2 viikkoa...

7.2. Oltermanniehdokkaiden valinta

7.2.1. Marko Keskinen

Raati kysyi aiemmin kiltalaisten ehdotuksia uudeksi Oltermanniksi. Nyt näiden ehdotusten perusteella päädyttiin äänestämään ehdokkaasta Marko Keskinen sekä Mikael Rinteen välillä.

Raati päätyi yksimielisesti Marko Keskinen ja Mäkelä tiedustelemaan häneltä halukkuutta toimia Oltermannina.

7.3. Vujukutsut

Päätös: PJK:n vuosijuhliin valittiin edustamaan Oinonen ja Ristolainen.

7.4. Vujuvastaavien valinta

109. Hermannin vuosijuhlavastaaviksi ovat hakeneet Lotta Aalto ja Tomas Kurenniemi.



Päätös: Valittiin vuosijuhlavastaaviksi Lotta Aalto ja Tomas Kurenniemi.

- 7.5. 109. Hermannin päivämäärän valinta
Katsottiin päivää 109. Hermannisitsille. Sääntöjen mukaan vaihtoehtoina ovat 8.4.2022 ja 15.4.2022. Jälkimmäinen päivä on pitkäperjantai, joka aiheuttaa ongelmia ravintoloiden hintatason kanssa ollessaan pyhäpäivä. Ensimmäinen päivä olisi muuten sopiva, mutta sillispäivänä eli 9.4. on myös FIM-jäynä, joka sitoo sekä uuden raadin että fuksit, jotka olisivat järjestämässä sillistä.
Fuksikapteenit selvittävät FIM-jäynän päivän siirtämistä. Aalto ja Kurenniemi selvittävät pitkäperjantain hintatasoa ravintoloista.
- 7.6. Teekkarikokous
Käytiin Mäkelän johdolla läpi tulevan teekkarikokouksen esityslistaa sekä sisältöä. Kokoukseen IK:ta edustamaan menevät Rönkkö sekä Fanni Mattsson.
- 7.7. Killan jäsenyydestä viesti
Kun Vuorialho on saanut selvitettyä fuksien lisäämisen jäsenrekisteriin asuinpaikkatietoineen, lähetetään kaikille kiltalaisille yleinen muistutusviesti jäsenyydestä. Jotta voi osallistua vaalikokoukseen, äänestää tai asettua ehdolle, täytyy olla killan jäsen.
Fukseille lähetetään vielä muistutusviesti asuinpaikkakyselystä, sillä kaikki eivät edelleenkään ole vastanneet siihen.
- 7.8. Lajitteluviisiitti
Mäkelä tapaa huomenna ENGIN henkilön, joka tulee tarkistamaan kiltahuoneen lajittelufasiliteetit.
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
- 8.1. pIKkujoulujen budjetti
Tapahtuman hintaa nostettiin kahdeksaan euroon, jotta saadaan katettua bussikuljetuksen hinta.
Aalto muistutti muita raatilaisia ilmoittautumaan tapahtumaan.
- 8.2. IKxAK-sitsit 27.11.
Tapahtumasta tulee tiedotusta huomenna.
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
- 9.1. Ei esille tulleita asioita.
10. OPINTOTOIMIKUNTA
- 10.1. Alumniien pikkujoulusitsit 3.12
Ristikankare järjestää alumneille sitsit 3.12. Tapahtumaan tarvitaan työntekijöitä, eli kaikki paikalle pääsevät raatilaiset ovat tervetulleita auttamaan.



11. FUKSITOIMIKUNTA

11.1. MoviENG Night

ENGin fuksikapteenit järjestävät 16.11. rastikiertelyn, jossa ammattiainekerhot pitävät rasteja. Loppuillasta on smökkibileet lapsuuden lempielokuva -teemalla.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

12.1. fENGstival appro

Maistereille on järjestellä samanlainen tapahtuma kuin MoviENG Night. Kapteenit pohtivat keskenään, saisiko tapahtumat yhdistettyä samaksi tapahtumaksi.

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. RAHA-ASIAT

15.1. Laskujen ja korvaustositteiden hyväksyminen

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevan erittelyn mukaiset laskut ja korvaustositteet.

16. TIEDOTUS

16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY

17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK JA AA-KERHOT

18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. RIL JA TEK

19.1. Ei esille tulleita asioita.

20. M.E.T.A

20.1. Ei Geneidy kertoi, että Rak-AAat suunnittelevat tapahtumaa.

21. SEURAAVA KOKOUS

21.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon tiistaina vakiokokousaikaan tai muuhun raadin keskustelukanavissa sovittuun aikaan.



22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1. Mäkelä päätti kokouksen ajassa 16:45.

VAKUUDEKSI

Lassi Mäkelä

puheenjohtaja

Iiris Vuorialho

sihteeri